
Beantwoording verhelderende/technische vragen 

 

Vragen gesteld:  

Via email  d.d.: 16-11-2020 

 

Vragensteller: M. van der Heijden    Partij: CDA 

 

Portefeuillehouder:  J. Briels 

 

Onderwerp: Zonneweides 

 

 

Vraag: 

De volgende vragen hebben wij t.a.v. de vvgb van beide zonneweides: 

• Voor beide plannen wordt aangegeven dat het leef- en broedgebied van de weidevogels 

niet wordt geschaad, aangezien in de blauwe poort voldoende gelegenheid is. Echter het 

areaal van de zonneweides is nu 27 hectare weidegebied. In hoeverre is dit gecompen-

seerd door de blauwe poort, mocht dit al mogelijk zijn vanwege eerdere compensatie 

voor Bemmer? Is hierover contact geweest met de weidevogelgroep van Laarbeeks 

Landschap? Zij weten mogelijk in hoeverre deze percelen jaarlijks worden gebruikt als 

broedgebied. 

• De zienswijzeperiode loopt t/m 19 november. Kunnen er tot donderdag 24 uur nog 

zienswijzen worden ingediend? Kan de raad dan op 19 november een besluit nemen, niet 

wetende of voor 24 uur nog zienswijzen worden ingediend? 

• De bestemmingsreserve van €200.000,00 waar is deze precies voor? 

• Het communicatieplan/dialoog moet deze niet volledig zijn afgerond voorafgaand aan het 

besluiten op de vvgb en omgevingsvergunning? In hoeverre is de juiste participatie nog 

goed te borgen middels profijtplan zodra de vvgb en vergunning zijn verleend. Lopen we 

hierdoor meer kans dat uiteindelijk zienswijzen worden ingediend als gevolg van onvol-

doende participatie/inspraakmogelijkheden vooraf? 

• Kan de ontwikkelaar meteen aan de slag na afgeven vvgb en onherroepelijk worden ver-

gunning?  

• Is er een garantie dat de panelen na 25 jaar door de ontwikkelaar worden opgeruimd? 

• Op welke manier vindt er onderhoud plaats van de ondergrond van de zonneweides? 

• In de plannen is niet aangegeven op welke manier en waarnaar de opgewekte elektrici-

teit wordt afgevoerd? Moet hiervoor nog een leiding worden gelegd en zijn hiervoor nog 

procedures nodig? 

• Samenwerkingsovereenkomsten zijn voor 25 jaar zodat financiële risico’s voor de ge-

meente zijn afgedekt (planschade en ontmanteling) 

Financiële afdracht in bijv een omgevingsfonds en participatie heeft een borging van 

maar 15 jaar. Waarom?  Heeft dit te maken met de verwachte levensduur van de om-

vormers van 15 jaar en de SDE++ subsidie? 

• Als de ontwikkelaar het project verkoopt, is alles dan nog geborgd? 



 

• Aansluitgarantie bij Enexis, is er ook een afnamegarantie geborgd of is deze jaarlijks op-

nieuw af te sluiten met een afnemer?  

• Verder zijn we zeer benieuwd naar de status van participatie van de twee projecten, zijn 

hier verslagen van? 

• Afgelopen vrijdag is er een motie aangenomen in de PS, heeft deze motie nog invloed op 

de twee projecten en de twee projecten welke volgend jaar mogelijk worden uitgerold? 

Zie onderstaande link: https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/3291135/provinciale-

staten-zetten-rem-op-zonneparken  

 

 

Vragen t.a.v. zonneweide snelle loop: 

• Wat is de maximale hoogte en ligging van de panelen? In de concept omgevingsvergun-

ning staat dat aangesloten wordt bij inpassingsplan waarvoor in het plan bandbreedtes 

zijn aangegeven. Dit is echter alleen gedaan bij plan zonneweide Blauwe Poort en niet bij 

het plan Snelle loop. 

• Wanneer wordt gestart met de landschappelijke inpassing? Is hiervoor ook overleg met 

het waterschap aangezien zij deze voor een belangrijk deel rondom het plangebied ver-

zorgen? Er worden geen voorwaarden opgenomen dat dit tegelijkertijd of eerder moet 

aanvangen. Bij de blauwe poort vindt tijdelijke inpassing plaats alvorens de definitieve 

inpassing wordt gerealiseerd. 

• Wat is het effect van de panelen op langere tijd op de bodem? Bij de blauwe poort wordt 

hier iets over vermeld. Wordt deze uitleg gedeeld en is deze ook bruikbaar voor de snelle 

loop? 

Over het algemeen is de ruimtelijke uitwerking zeer verschillend voor beide plannen. Leidt dit 

niet tot verwarring over compleetheid van de onderbouwingen? Of is de indruk dat beide vol-

doende zijn?  

Wij zijn van mening dat er bij beide nog vragen open staan, die waarschijnlijk niet leiden tot een 

ander besluit, maar wel nodig zijn voor een totaalbeeld van de gevolgen van de zonneweides. 

Tenslotte is er een overzicht van de opmerkingen/reacties tijdens de inspraakbijeenkomsten. 

Kan hieruit al een conclusie worden getrokken die van belang is voor de besluitvorming van ko-

mende donderdag. 

 

 

Antwoord:  
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